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同学们你们的一天是怎么过的呢?下面就来看看语文迷为大家整理的关于我的一天的英语作文吧，希望你喜欢。　　>我的一天：My Day　　I got up early this morning. I cleaned my room. I ope...
　　同学们你们的一天是怎么过的呢?下面就来看看语文迷为大家整理的关于我的一天的英语作文吧，希望你喜欢。
　　>我的一天：My Day
　　I got up early this morning. I cleaned my room. I opened the window and aired the room. I picked up the paper and swept the floor. Then I made the bed.
　　今天很早起床。打扫了房间。我开窗通了风。我捡了地上的纸，扫了地。然后我整理了床铺。
　　I played computer games. We had lunch at 12:00. We had fish for lunch.
　　玩了电脑游戏。我们在12点的时候吃了午饭。我们吃了鱼。
　　After lunch we went to the park. In the evening I did my homework. We had deliciousfood for supper.
　　饭后，我们去了公园。傍晚的时候我做了作业。我们晚饭吃了美味。
　　I was very happy today.
　　今天过的很愉快。
　　小作者向大家讲述了自己的一天，忙碌而愉快。
　　>我的一天：My Day
　　Today I am very happy. In the moring , I go to park with my friend 。In the afternoon, I visit my grandparents with my parents, we have fun talking with others。In the evening, It\'s funny to watch TV.Because today I do lots of things, I am very very happy!
　　>我的一天：My Day
　　I usually get up at abput six o\'clock in the morning ,then I brush my teeth ,wash my face and eat breakfast ,I go to school at seven o\'colck by bus , we have four classes in the morning ,we? do morinng exercises and play sports,we are happy .
　　>我的一天：My Day
　　Today is Monday. I get up at 6:00. I have my breakfast at about 6:30.Then I clean my room, wash my face and brush my teeth. I have noodles for breakfast. I go to school at 7:00. I do morning exercises at 7:50.We have four classes in morning. At 11:30, I’m very hungry. I have lunch at school. I go to bed at 12:00 in the noon. We have three classes in the afternoon. I have computer class and art classes. I like them very much. I go home at 5:30. I do homework after school. My sister、brother and I watch TV at 8:00 in the evening. Then I wash my face and brush my teeth. I go to bed at 10:00.
　　我的一天
　　今天是星期一，我6点起床了，我在6点半吃的早饭，然后我打扫了我的房间，洗脸然后刷牙。早饭我吃了面条，7点的时候我去了学校，我在7点50的时候做早操，上午我们有4节课，11点半的时候，我非常饿，我在学校吃的午饭，中午12点我睡午觉，下午我们有三节课，有微机课和美术课，我非常喜欢它们。我五点半回到家，放学后做作业，我哥哥姐姐和我在晚上八点一起看电视。然后洗脸刷牙。十点时，我上床睡觉。
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